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Pripravite si narodne noše
Sredi maja je novoustanovljeno Turistično

društvo (TD) imelo drugo sejo upravnega odbo-
ra. Obravnavalo in konkretiziralo je nekatere
naloge iz svojih programskih izhodišč.

— POZIV IMETNIKOM NARODNIH
NOŠ!

Upravni odbor TD je sklenil, da pozove vse
občane, ki imajo narodne noše, da le-te pripra-
\ijo in se v njih udeležijo kmečke ohceti, ki bo
junija \ Ljubljani. Pa ne le kmečke ohceti, tudi
prenekatere druge prireditve bi ? narodnimi no-
šami prijetno popestrili. Zato so na tej seji
upravnega odbora TD razmišljali o tem, da bi
ob neki priliki organizirali občinsko razstavo na-
rodnih noš in nekaterih drugih etnografskih po-
sebnosti, zanimivosti in redkosti. Zato si velja to
zapomniti in na razstavo že kar pripravljati.

— SREČANJE ZAMEJSKIH IN MOŠ-
ČANSKIH FOLKLORNIH SKLPIN!

Lani je bilo organizirano prvo srečanje in je
odlično uspelo. Zato je bilo dogovorjeno, da bi
naj prireditev postala tradicionalna. Srečanje
bo 9. junija in tudi tokrat v Zajčji dobravi.
Odbor, ki je zadolžen za organizacijo, pa se
mora nemudoma sestati in preveriti opravljene
zadolžitve (ob končani redakciji smo zvedeli, da
se je odbor sestal 24. maja).

— TURISTIČNA POSTOJANKA NA
PEČARJL)?

Kdorkoli se povzpne na Pečarja, ugotovi, da
bi tam morala stati turistična postojanka. Še po-
sebno živo je tako razmišljanje in ugotavljanje
\sako leto na že tradicionalni prvomajski prire-

ditvi. Zato so predstavniki turističnega društva
že začeli zbirati podatke o nakazani možnosti.
Prvi podatki sicer niso kaj ugodni, vendar ne
kaže kar odnehati.

Hkrati je društvo začelo ra2mišljati o možno-
stih organiziranja turistične postojanke v
novem gradu nad Podgradom — seveda so to le
razmišljanja zaradi še lepšega razglednega po-
ložaja, kot ga ima Pečar.

Društvo je ob tej obravnavi sklenilo tudi, da si
želi sodelovanja z odborom za obnovo fužin-
skega in kodeljevskega gradu, ki bosta imeno-
vana na seji občinske skupščine 30. maja

— KAKO NA URHU IZBOLJŠATI PO-
NUDBO?

Spominski park Urh je sicer obnovljen, ven-
dar so s ponudbo spominske literaturc, razgled-
nic in napitkov še vedno težave. Kako odpraviti
to pomanjkljivost, pomagati odboru za skrbniš-
tvo in drugo, so razpravljali člani UO TD na tej
seji in sprejeli tudi nekaj konkretnih zaključ-
kov.

— SPODBUDA GOSTINCEM ZA
BOLJŠO PONUDBO

Turistično društvo se je lotilo izdelave pro-
spekta o občini. To bo prvi turistični prospekt
naše občine. Seveda bodo ob naravnih, zgodo-
vinskih in spominskih posebnostih imeli svoj
porostor tudi gostinci. Zato je upravni odbor
sklenil, da bo sklical vse gostince občine na po-
govor o tem, kako bi ponudbo še izboljšali, jo
popestrili in specializirali. Manjka gostišč s svo-
jimi posebnostmi, prek katerih bi jim segel
dober glas v deveto vas. S.G.


